
PROTOKÓŁ NR 32/10

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

które odbyło się 18 stycznia 2010 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:00, zakończyło – o 16:20. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Lucjan Łągiewka,

3. Andrzej Machnica, 

4. Zbigniew Mazurak,

5. Henryk Płoński.

Nieobecny usprawiedliwiony: Tomasz Nowicki.

Porządek obrad:

1. Zatwierdzenie planu pracy KR na rok 2010.

2. Analiza  projektu  Uchwały  i  zarządzenia  Burmistrza  w  sprawie  przekazania  darowizny 

(nieruchomości) i wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kowary tejże nieruchomości.

3. Zapoznanie się z pismem Pani Wiolety Długosz.

4. Sprawy różne.

5. Wnioski.

Ad. 1 Komisja Rewizyjna została zwołana w dniu 18.01.2010. Po zapoznaniu się z porządkiem obrad, 

przystąpiła do opracowywania problemów jak w porządku obrad.

Ad.  2   Członkowie  Komisji  ustalili  plan  pracy  na  rok  2010.  Komisja  Rewizyjna  w  roku  2010 

zaplanowała  w  I  kwartale  kontrolę  w  ZEZK-u  pod  kątem  zasadności  przyznawania  oczekującym  lokali 

mieszkalnych (jednogłośnie).

W  przedszkolu  niepublicznym  KR  również  zaplanowała  kontrolę  względem  wydatkowania  środków 

publicznych (dotacji gminnej).

Do końca trwania kadencji KR zajmie się sprawdzaniem realizacji uchwał podjętych w latach 2007-2009, jak 

również  na  bieżąco  sprawami  (skargami)  leżącymi  w  gestii  tej  Komisji.  Plan  pracy  KR  na  rok  2010  w 

załączeniu.

Ad. 3 Po przeanalizowaniu Zarządzenia Burmistrza Miasta nr 1/2010 z dnia 07.01.2010 r., Komisja 

doszła do wniosku, że zawarte w uzasadnieniu projektu uchwały argumenty dotyczące zarządzenia są mało 

przekonujące, nie ma opinii Komisji Oświaty, brak jest zdania dyrekcji szkół, wobec czego KR nie wydaje 

żadnej opinii na dzień dzisiejszy.

Ad. 4 Pismo P. Wiolety Długosz z dnia 08.01.2010 skierowane do Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Pan Przewodniczący Rady skierował również do Komisji Rewizyjnej.
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Na temat wciągnięcia na listę oczekujących na mieszkanie i przyznania wreszcie mieszkania Pani Wiolecie 

Długosz Komisja już się wypowiadała.

Na  posiedzeniu  KR  jednogłośnie  podtrzymała  stanowisko  o  niechęci  Zarządu  Eksploatacji  Zasobów 

Komunalnych jak i P. Burmistrza do przyznania mieszkania Pani Długosz.

Ad. 5  Podczas omawiania spraw różnych przybył  na posiedzenie Komisji  mieszkaniec Kowar,  P. 

Strzelczyk Jan. 

Pan  Strzelczyk  zgłosił  opieszałość  pracowników  WIM.  Zgłosił  pisemnie  prośbę  o  wykonanie  wyrysu 

interesującej Go działki, zapłacił obowiązującą kwotę 50 zł w dniu 13.01.2010 r. Gdy dowiadywał się 18-go 

stycznia 2010 r. o ten wypis, to pracownica poinformowała, że dopiero w piątek 15.01. dotarło do niej pismo z 

prośbą P. Strzelczyka. 

Następną sprawę jaką zgłosił P. Strzelczyk było złe nieefektywne odśnieżanie miasta. Ulice Kowalska, Wiejska 

są  bardzo  źle  odśnieżone,  z  chodników  i  poboczy  śnieg  jest  w  ogóle  nieusuwany.  Droga  gminna,  o 

odgrodzenie której P. Strzelczyk ubiega się od trzech lat jest w dalszym ciągu zagradzana, blokując dojazd do 

jego pola.

W związku z mającą powstać drogą alternatywną w Kowarach, rolnicy są zainteresowani przebiegiem planów 

i  robót  tej  drogi.  Pan  Strzelczyk  jako  przedstawiciel  Izby  Rolnej  na  gminę  Kowary,  pyta  o  plany  robót 

związanych z budową drogi, gdyż po zebraniu jakie było zorganizowane dla rolników w Urzędzie wiosną 2009 

roku, nikt z urzędników miasta nie informuje rolników co się dalej dzieje, a to może kolidować w planach 

prac rolniczych na rok 2010. 

Wnioski:

1. Komisja Rewizyjna dołącza plan pracy na rok 2010.

2. Komisja Rewizyjna wnioskuje o uzasadnienie ekonomiczne dotyczące przejęcia przez Miasto Kowary 

od Starostwa Jeleniogórskiego prowadzenia Liceum Ogólnokształcącego.

3. Mając do wglądu opis stanu technicznego budynku (byłego) przy ul. (…) z roku 2004 i protokół z 

przeglądu  technicznego  z  27.04.2004 r.,  który  trafił  do  KR,  wnioskujemy (jednogłośnie)  jak  już 

wcześniej, o potraktowanie Pani Wiolety Długosz jak prawowitego mieszkańca Kowar i przyznania jej 

w końcu  lokalu  mieszkalnego.  Skoro w roku 2004 budynek  był  zakwalifikowany  do  kapitalnego 

remontu, to już nie nadawał się do użytku. Wszystkie argumenty zebrane na przestrzeni lat od kiedy 

Pani Długosz ubiega się o mieszkanie, przemawiają za tym że mieszkanie tej Pani się należy.

4. Po  raz  kolejny  KR  wnioskuje  o  spowodowanie  odgrodzenia  drogi  gminnej  przy  ul.  Wiejskiej, 

umożliwienie dojazdu właścicielowi do jego prywatnej własności.

5. Komisja  wnioskuje  do  Pana  Burmistrza  o  udzielenie  zainteresowanym  rolnikom  wiadomości 

związanych z budową drogi w Kowarach, wiąże się to z planami prac rolniczych, szczególnie dotyczy 

to rolników mających gospodarstwa ekologiczne.

6. KR zwraca uwagę na niestaranne odśnieżanie miasta, głównie chodzi o pobocza ulicy Wiejskiej.

Protokołowała:                                                                                          Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej

Zofia Ujma
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